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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, din 

data de 10 iulie 2024, ora 12,00 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 10 

iulie 2024, ora 12,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1) precum și 

art. 134 alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna nr. 392/04 

iulie 2024, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 11479/04 iulie 2024. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în publicația 

„Observatorul de Covasna” și „Háromszék”. 

 

Îl rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să facă 

prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri județeni! 

La ședința de astăzi, sunt prezenți 22 consilieri județeni din cei 30 în funcţie. 

Lipsesc consilierii Fazakas Péter, Floroian Stelian-Olimpiu, Gáj Nándor, Nagy Iosif, 

Orbán Miklós, Taierling Johann, Tarczali Maria și Vargha Mihály-Béla, respectiv este 

prezent Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt prezenți 23 de 

persoane cu drept de vot. 

Tamás Sándor: Mulţumesc.  

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea 

consiliului, şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 22 de consilieri judeţeni din cei 

30 în funcţie și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 23 de 

persoane cu drept de vot, drept urmare declar deschise lucrările şedinţei Consiliului 

Judeţean Covasna. 

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, 

iar în calitate de invitaţi participă:  

- Dl. Papp Adolf-József – director, Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Covasna; 

- Dl. Szonda Szabolcs – director, Biblioteca Județeană „Bod Péter”; 

- Dl. Virág Endre – director, Ansamblul de Dansuri „Trei Scaune - 

Háromszék”; 

- Dl. András-Nagy Róbert – manager, Spitalul Judeţean de Urgenţă „Dr. 

Fogolyán Kristóf”; 

- Dl. Török Sándor – director, Societatea Drumuri și Poduri Covasna SA; 
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- Dl. Ivașcu Marius-Daniel – Adjunct al șefului Inspectoratul 

de Poliţie Județean Covasna; 

- D-na Cozma Ramona – Comisar șef de poliție, Șef serviciu Rutier; 

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii 

serviciilor/ compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 

 

Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna din data de 

5 iunie 2024, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului Judeţean 

Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în vederea 

formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 23 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 5 iunie 2024. 

 

Stimaţi consilieri, 

Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse 

la dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

 

 Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 

1. Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului propriu al Judeţului 

Covasna şi al instituţiilor publice de interes judeţean pe anul 2024; 

2. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea execuţiei bugetelor pe trimestrul I al 

anului 2024; 

3. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al 

societății Drumuri și Poduri Covasna S.A. pe anul 2024; 

4. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 

77/2024 privind stabilirea salariilor de bază aferente funcţiilor publice şi 

contractuale din cadrul familiei ocupaţionale „Administraţie”, utilizate în cadrul 

aparatului de specialitate al Consiliului Județean Covasna şi în cadrul 

instituțiilor și serviciilor publice din subordinea Consiliului Judeţean Covasna; 

5. Proiect de hotărâre privind schimbarea denumirii Ansamblului de Dansuri „Trei 

Scaune – Háromszék”, precum și aprobarea Organigramei, a Statului de funcții 

și a Regulamentului de organizare și funcționare ale acestuia; 

6. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 233/2023 privind aprobarea Organigramei, Statului de 

funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare ale Bibliotecii Județene 

„Bod Péter” - Bod Péter Megyei Könyvtár; 

http://www.cjcv.ro/
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7. Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării destinației imobilelor 

înscrise în Cf. nr. 23743 Bodoc, nr. cad. 23473-C7, nr. cad. 23743-C22, nr. cad. 

23743-C23, nr. cad. 23743-C24 și nr. cad. 23473-C27 din imobile în care se 

desfășoară activități didactice în imobile cu destinație administrativă și social-

culturală; 

8. Proiect de hotărâre privind încetarea dreptului de folosință gratuită al Spitalului 

Județean de Urgență „Dr. Fogolyán Kristóf” Sfântu Gheorghe asupra unor 

echipamente medicale; 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii a unui bun mobil din domeniul 

privat al Județului Covasna în domeniul privat al Comunei Aita Mare; 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentaţiei tehnice privind actualizarea 

informațiilor și datelor tehnice ale drumului județean DJ 121A nr. cad. 25639, 

tronson limita UAT Boroșneu Mare- DN 11; 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general și a indicatorilor tehnico-

economici, actualizați, pentru obiectivul de investiții „Reabilitarea Galeriei de 

artă – Sfântu Gheorghe”; 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare 

pentru obiectivul de investiții ”Demolare construcții anexe (C5, C10, C11, C12, 

C13) la Căminul pentru persoane vârstnice Hăghig”; 

13. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 

28/2023 privind aprobarea participării Spitalului Județean de Urgență ,,Dr. 

Fogolyán Kristóf” Sfântu Gheorghe în parteneriat cu Județul Covasna cu 

proiectul „Creșterea capacității de screening pentru nou – născuți în cadrul 

Spitalului Județean de  Urgență „Dr.Fogolyán Kristof” din Sfântu Gheorghe” la 

apelul de proiecte – Cod apel: MS-0023, Pilonul V: Sănătate și reziliență 

instituțională, Componenta 12 - Sănătate, Investiția: I2 Dezvoltarea infrastructurii 

spitalicești publice, Investiția specifică: I2.3. Secții de terapie intensivă pentru 

nou-născuți, finanțat din fondurile europene aferente Planului național de 

redresare și reziliență; 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii dreptului de folosință cu titlu 

gratuit asupra bunurilor achiziționate în cadrul proiectului „Achiziționarea și 

dotarea cu aparate Drugtest Analyzer a structurilor rutiere din cadrul 

Inspectoratului de Poliție Județean Covasna pentru creșterea siguranței traficului 

rutier”; 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Monografiei economico-militare a judeţului 

Covasna 2024-2028; 

16. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea anexei nr. 2 la Hotărârea 

Consiliului Județean Covasna nr. 60/2016 cu privire la stabilirea normativului de 

dotare cu autoturisme, a consumului lunar de carburanţi pentru Consiliul 

Judeţean Covasna şi instituţiile publice de interes judeţean, precum și a 

numărului de autoturisme pentru activități specifice desfășurate de Consiliul 

Județean Covasna; 

17. Proiect de hotărâre pentru modificarea Actului constitutiv actualizat al societății 

Drumuri și Poduri Covasna S.A.; 

18. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 35/2024 privind aprobarea Organigramei, Statului de 
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funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare ale 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Covasna; 

19. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Planului anual de acțiune privind serviciile 

sociale acordate la nivelul județului Covasna pe anul 2024, în cadrul Direcției 

Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Covasna; 

20. Raportul de activitate a unui consilier județean pe anul 2023; 

21. Diverse: 

- Răspunsul Casei Naționale de Asigurări de Sănătate la adresa Consiliului 

Județean Covasna cu privire la problema medicilor de familie ridicată în ședința 

ordinară din data de 04 aprilie 2024. 

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, proiectele de hotărâri au fost 

avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 23 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot 

lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 

anunţe înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema 

respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 4, 5, 6, 8, 10, 11, 12, 

15, 16, 17, 18 și 19 este necesar votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

– pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 1, 2, 3, 7, 9, 13 și 14 este 

necesar votul majorităţii consilierilor în funcție.  

  

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

rectificarea bugetului propriu al Judeţului Covasna şi al instituţiilor publice de interes 

judeţean pe anul 2024; 

 

Această rectificare cuprinde patru puncte mai importante și anume: majorarea 

bugetului Școlii Populare de Arte și Meserii cu suma de 70 mii lei, sumă necesară 

pentru organizare taberei de Folclor Țigănesc, majorarea bugetului de venituri și 

cheltuieli a Spitalul Județean de Urgență Dr. Fogolyán Kristóf cu suma de 160 mii lei 

pentru finanțarea nevoilor apărute în cursul anului. 
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Pentru Muzeul Național Secuiesc respectiv DGASPC Covasna propunem 

includerea în buget a sumei de 42,20 mii lei, respectiv 92,30 mii lei reprezentând plăti 

efectuate în anii precedenți și recuperate în anul curent, care vor fi utilizate pentru 

funcționarea instituțiilor. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

aprobarea execuţiei bugetelor pe trimestrul I al anului 2024; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al societății Drumuri și Poduri Covasna 

S.A. pe anul 2024; 

 

Este prezent și domnul director Török Sándor care va răspunde la eventualele 

întrebări.  

Această rectificare nu afectează profitul brut prevăzut la începutul anului, adică 

1 milion de lei. 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Váncza Tibor-István: La acest punct nu particip la deliberare și la vot. 

Tamás Sándor: Bine, mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 22 de voturi 
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Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Váncza Tibor-István, conform art. 228 

alin. (1) și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 

În urma supunerii la vot, cu 22 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 77/2024 privind stabilirea 

salariilor de bază aferente funcţiilor publice şi contractuale din cadrul familiei 

ocupaţionale „Administraţie”, utilizate în cadrul aparatului de specialitate al 

Consiliului Județean Covasna şi în cadrul instituțiilor și serviciilor publice din 

subordinea Consiliului Judeţean Covasna; 

 

Această modificare se datorează modificării salariului minim pe economie și 

suntem nevoiți și noi să efectuăm această modificare. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

schimbarea denumirii Ansamblului de Dansuri „Trei Scaune – Háromszék”, precum și 

aprobarea Organigramei, a Statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 

funcționare ale acestuia; 

 

Denumirea Ansamblul de Dansuri „Trei Scaune – Háromszék” se schimbă în 

Teatrul Coregrafic și Dans Folcloric „Trei Scaune – Háromszék”. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 
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La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 233/2023 privind 

aprobarea Organigramei, Statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 

funcționare ale Bibliotecii Județene „Bod Péter” - Bod Péter Megyei Könyvtár; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea schimbării destinației imobilelor înscrise în Cf. nr. 23743 Bodoc, nr. cad. 

23473-C7, nr. cad. 23743-C22, nr. cad. 23743-C23, nr. cad. 23743-C24 și nr. cad. 23473-

C27 din imobile în care se desfășoară activități didactice în imobile cu destinație 

administrativă și social-culturală; 

 

Sunt câteva clădiri din incinta Castelului Mikó care au avut destinație didactică, 

dar având în vedere că aceste imobile nu sunt folosite de mai mult de trei ani de zile, 

legislația în vigoare ne permite schimbarea destinației acestora.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul opt al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

încetarea dreptului de folosință gratuită al Spitalului Județean de Urgență „Dr. 

Fogolyán Kristóf” Sfântu Gheorghe asupra unor echipamente medicale; 

 

Este vorba de un sterilizator cu abur și o stație de dedurizare a apei. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  
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Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul nouă al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea trecerii a unui bun mobil din domeniul privat al Județului Covasna în 

domeniul privat al Comunei Aita Mare; 

 

După cum știți, am construit un pod nou la Aita Mare. 

Recent am terminat această lucrare, iar podul vechi nu l-am predat la fier vechi 

pentru că a fost construit în 1905 din oțel și este și un monument industrial și pe care îl 

vom preda Comunei Aita Mare pentru suma de 23.390 lei, fără TVA, conform 

Raportului de evaluare.  

Suprastructura podului metalic va fi reamplasată pe infrastructură nouă peste 

pârâul Aita Mare, în aval de vechiul amplasament, în cadrul unei investiții finanțate 

prin Programul Național de Investiții "Anghel Saligny". 

Structura podului cântărește 59 de tone, deci a fost un exercițiu acrobatic ca să 

putem transporta pe pârâu acest pod în parcul din Aita Mare.  

Așa vom proceda și la Vârghiș deoarece calea practică a fost parcursă. 

De asemenea și la Vârgiș am costruit un pod nou peste pârâul Vărghiș și predăm 

podul vechi Comunei Vârghiș. 

Totodată doresc să vă informez că în unltimi 12 ani am contruit 13 poduri noi, 

am reabilitat 11 poduri total sau parțial, iar anul acesta am început deja reabilitarea sau 

contruirea a 7 poduri și în cursul anului o să reabilităm încă 2 poduri, deci în total 

vorbim de 33 de poduri în 12 ani. 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul zece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Documentaţiei tehnice privind actualizarea informațiilor și datelor tehnice 

ale drumului județean DJ 121A nr. cad. 25639, tronson limita UAT Boroșneu Mare- DN 

11; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  
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Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul unsprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

privind aprobarea devizului general și a indicatorilor tehnico-economici, actualizați, 

pentru obiectivul de investiții „Reabilitarea Galeriei de artă – Sfântu Gheorghe”; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul douăsprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare pentru obiectivul de 

investiții ”Demolare construcții anexe (C5, C10, C11, C12, C13) la Căminul pentru 

persoane vârstnice Hăghig”; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul treisprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 28/2023 privind 

aprobarea participării Spitalului Județean de Urgență ,,Dr. Fogolyán Kristóf” Sfântu 

Gheorghe în parteneriat cu Județul Covasna cu proiectul „Creșterea capacității de 

screening pentru nou – născuți în cadrul Spitalului Județean de  Urgență „Dr.Fogolyán 

Kristof” din Sfântu Gheorghe” la apelul de proiecte – Cod apel: MS-0023, Pilonul V: 

Sănătate și reziliență instituțională, Componenta 12 - Sănătate, Investiția: I2 Dezvoltarea 

infrastructurii spitalicești publice, Investiția specifică: I2.3. Secții de terapie intensivă 
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pentru nou-născuți, finanțat din fondurile europene aferente Planului național de 

redresare și reziliență; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patrusprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

privind aprobarea transmiterii dreptului de folosință cu titlu gratuit asupra bunurilor 

achiziționate în cadrul proiectului „Achiziționarea și dotarea cu aparate Drugtest 

Analyzer a structurilor rutiere din cadrul Inspectoratului de Poliție Județean Covasna 

pentru creșterea siguranței traficului rutier”; 

 

Prin contractul de comodat din anexa proiectului de hotărâre predăm cele șase 

aparate și truse în valoare totală de 115 mii de lei.  

Sunt prezenți și reprezentanții IPJ Covasna care vor răspunde la eventualele 

întrebări.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cincisprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Monografiei economico-militare a judeţului Covasna 2024-2028; 

 

Este un material amplu și este secret de serviciu. 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 
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Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șaisprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

pentru modificarea și completarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean 

Covasna nr. 60/2016 cu privire la stabilirea normativului de dotare cu autoturisme, a 

consumului lunar de carburanţi pentru Consiliul Judeţean Covasna şi instituţiile 

publice de interes judeţean, precum și a numărului de autoturisme pentru activități 

specifice desfășurate de Consiliul Județean Covasna; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șaptesprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

pentru modificarea Actului constitutiv actualizat al societății Drumuri și Poduri 

Covasna S.A.; 

 

Este prezent domnul director Török Sándor care va răspunde la eventualele 

întrebări. 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Váncza Tibor-István: Domnule președinte, la acest punct nu particip la 

deliberare și la vot.  

Tamás Sándor: Bine. Mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 22 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Váncza Tibor-István, conform art. 228 

alin. (1) și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 

În urma supunerii la vot, cu 22 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul optsprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 35/2024 
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privind aprobarea Organigramei, Statului de funcții și a Regulamentului de 

organizare și funcționare ale Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 

Copilului Covasna; 

 

Este prezent domnul director general Papp Adolf-József care va răspunde la 

eventuale întrebări. 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul nouăsprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

pentru aprobarea Planului anual de acțiune privind serviciile sociale acordate la nivelul 

județului Covasna pe anul 2024, în cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și 

Protecția Copilului Covasna; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul douăzeci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre Raportul 

de activitate a unui consilier județean pe anul 2023; 

 

Ați primit Raportul de activitate pe anul 2023 al domnului consilier Taierling 

Johann. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt. 

Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 

La punctul douăzecișiunu al ordinii de zi avem cuprins Diverse: 

 

- Răspunsul Casei Naționale de Asigurări de Sănătate la adresa Consiliului 

Județean Covasna cu privire la problema medicilor de familie ridicată în ședința 

ordinară din data de 04 aprilie 2024. 
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Rog pe domnul Sztakics István- Attila secretarul general al județului să ne 

prezinte succint răspunsul Casei Naționale de Asigurări de Sănătate la adresa 

Consiliului Județean Covasna cu privire la problema medicilor de familie ridicată, în 

ședința ordinară din data de 04 aprilie 2024, de colegul domnul Dr. Para János cu 

privire la practica medicilor de familie. 

Noi la rândul nostru, atât din partea Consiliului Județean Covasna cât și din 

partea celor trei partide politice, ne-am adresat la mai multe instituții ale statului, cu 

rugămintea de a clarifica această situație. 

Cei care ne-au dat un răspuns mai complex sunt cei de la Casa Națională de 

Asigurări de Sănătate și îl rog pe domnul secretar general al județului să ne prezinte 

succint acest răspuns. 

Sztakics István-Attila: Prezintă răspunsul Casei Naționale de Asigurări de 

Sănătate. 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Întreb pe domnul Dr. Para János dacă aveți intervenții? 

Para János: S-a rezolvat pe urmă problema. 

Am încheiat noi contracte. 

Sztakics István-Attila: A fost o întrebare privind continuarea activității de către 

medicii de familie și s-a formulat un răspuns și în acest sens, dacă doriți dau citire. 

Tamás Sándor: Nu, mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt. 

Dacă aveți alte probleme de discutat în cadrul punctului Diverse? 

Nu sunt. 

 

Doresc să vă informez că, cel mai probabil, marți, în data de 16 iulie 2024, ora 

12,00 vom avea o ședință online pentru că acum o oră ne au anunțat de la ADR Centru 

că trebuie să actualizăm sumele pentru etapizarea proiectelor rămase în curs de 

finalizare.   

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință.  

Închid ședința! 

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 

  


